
Berber, kuaför
ve güzellik sa-
lonu işletme-
lerine yöne-
lik alınan
Pazar günü
tatil kararı
değişti. Gi-
rişimler so-
nucu özel-
likle turizm
bölge ler i
aç ıs ından
esnafı sevin-

diren haberin müjdesini ALTSO
Meclis toplantısında Başkan Erdem

verildi. Esnafı Odası Başkanı
Nuri Demir de bu karara “Es-
nafın yüzü gülecek” diye mem-
nuniyetini bildirdi.    � 5’TE

HERKES İŞİNİ YAPMALI 
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Erdem,
meclis toplantısında yaptığı konuşmasında kısa

vadeli kazançlar için farklı sektörlere yönelmenin
hata olduğunu söyledi. Erdem ‘Bu tür davranışlar uzun

vadede şehre ve sektöre zarar veriyor.” dedi. 

OTELCİ PARA KAZANMADI
Turizm sektöründe konaklama işletmelerinin sezonu iyi

geçirmediğine işaret eden Erdem, maliyet artışlarına
dikkat çekti. Erdem, “Enerjiye yüzde 37 zam gel-

di. Kur baskısından dolayı hiçbir otelci şuan
para kazanamıyor. İstisnalar Alanya

özelinde yüzde 10’u kapsar.’ dedi. 

SERT TEDBİRLER ALINMALI 
Erdemi kentteki olumsuzlukların
giderilmesi, çarpık ve kaçak faa-
liyetlere karşı önlem alınması,
kent imajının korunması için be-

lediye öncülüğünde, ilçe başkanları, ticaret
odası ve ilgili kurumların iş birliğinde daha sert
tedbirler alınması gerektiğini söyledi. � 2’DE

Eray Erdem 
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Özgür YILMAZ

� 2’DE

İşin 'suyunu'
çıkarmayın

Hilmi KARAGÖZ

� 4’TE

Alanya Belediyesi'nde
son durum...

‘HERKESİN KENT KONSEYİYİZ’
AKM’de yapılan Kent Konseyi genel
kuruluna ilçe protokolü tam kadro ka-

tılarak birlik beraberlik mesajı verdi.
Başkan Özcan, “Yaptığımız proje, faaliyetlerde ve ra-
porlarda Alanya’nın bütün dinamikleri ile birlikte ha-
reket ederek ortak akılla Alaya için çalışıyoruz.’ dedi.

‘AMACIMIZ ALANYA’YA HİZMET ETMEK’
Konuşmasında Belediye Başkanı Özçelik "Bir kentin
yönetilmesinde ortak akıl, şeffaflık büyük önem ta-
şıyor. Paydaşların yönetime dahil olmasını önem-
siyoruz.’ derken Kaymakam Ürkmezer de, "Alan-
ya'yı dert edinmiş arkadaşlar kent konseyinde.
Alanya bu anlamda şanslı.” dedi.      �5’TE

Tek liste ile yapılan Kent Konseyi genel kurulunda
AGC de yönetime seçilen kurumlardan oldu. 

ERDEM’DEN ACI RECETE 
ALTSO Başkanı Erdem, konaklama sektörü için sezonun iyi gitmediğini, kent genelindeki kaçak yapı-
lar, ruhsatsız ve kalitesiz işletmeler ile fahiş fiyat uygulaması nedeniyle imaj kaybı yaşandığını söyledi. 

TAM KAPASİTE DOLDU
ALKÜ’ye kayıt yaptıran öğrenciler
geçmiş yıllarda barınma sorunu ya-
şarken artan KYK ile bu sorun şim-
dilik azalmış görünüyor. 3 bin
692’si kız ve 2 bin 855’i erkek öğ-
renci olmak üzere 6 bin 547 öğ-
renci yurtlarda kalacak. Gençlik ve
Spor Müdürü Emre Kıldırgıcı,
“Yurtlarımız tam kapasite oldu. Ha-
zırlıklarımız tamam” dedi.        �5’TE

‘İTHAL MANGOYA SINIRLAMALI’ 
Gözde tropik meyvelerin başında gelen
mango üretimi her geçen yıl artmakta.
Kayıt dışı üretim ile birlikte yaklaşık 3 bin
dekar alanda mango yetiştirildiğine
dikkat çeken Başkan Tahir Gökte-
pe, yerli üretimin yanında ithal ürü-
ne yer verilmemesini, ithalata sı-
nırlama getirilmesini istedi.  �2’DE

Mangonun altın çağı 

Tahir Göktepe

Tropikal üretimin merkezi Alanya’da mango üretimi her geçen yıl artıyor. Üreti-
mi desteklemek amacı ile mango yetiştiricileri ile bir araya gelen Ziraat Odası
Başkanı Göktepe, sürdürülebilir tarım için kooperatifleşme çağrısında bulundu.

Alanya Belediyesi, Konaklı'da yaşayan
fiziksel engelli vatandaşın oturduğu
evin yoluna beton dökerek, ulaşım
rahatlığı sağladı. Engelli kadının
hastaneye geliş gidişte büyük zorluk
çektiğinin belirlyen belediye, yolda
iyileştirme çalışmaları yaptıktan son-
ra beton dökerek ulaşım için ortaya
çıkan engelleri kaldırdı.          �5’TE

Alanya’da poli-
sin yaptığı ope-
rasyonda piya-
saya sürülmeye
hazırlanan güm-
rük kaçağı bin
paket sigara ve 9
cep telefonu ele
geçirildi. Gözal-
tına alınan 2 ki-
şiye adli işlem
yapıldı.    �3’TE

Kaçakçılara
geçit yok

Engeller aşılıyor

Ulaşım fiyatlarını
mercek altına alan
öğrenciler yüksek
fiyatlara karşı kara kara dü-
şünüyor.  En çok tercih edilen İs-
tanbul için Alanya’dan kalkacak otobüs
için bin 200 TL, uçakla seyahat için ise
2 bin TL. Bu durum öğrenci açısında
geçim sıkıntısına neden olacak bir
masraf olarak görülmekte.       � 5’TE

Öğrencinin derdi bilet

Üniversitelerin açılmasına sayılı gün-
ler kala KYK’ya başvuran öğrenciler için
heyecanlı bekleyiş başladı. Alanya’da
6 bin 547 öğrenci KYK’da barınacak.  

KYK’lar doldu

Kuaföre Pazar serbest 

Nuri Demir

Alanya rol model oldu
Alanya Kent Konseyi Başkanlığına yeniden seçilen Nurhan Özcan, Alanya’nın Türkiye’ye örnek bir model oluştur-
duğunu söyledi. Özcan, Alanya’nın kurucu başkanlığında Akdeniz Kent Konseyleri Birliği’nin kurulacağını duyurdu. 

Nurhan Özcan
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Alanya’nın tabi güzelliği ile
en dikkat çeken bölgesi
Dimçayı’nın canını çıkar-

tıyorlar.  Piknik işletmelerinin fosep-
tik çukurlarından çaya sızıntı olduğu
iddiası insanı rahatsız ediyor. 

Şehrin en güzel alanlarından
olan yerli ve yabancı tatilcilerin-
de mutlaka gittiği Dimçayı, 32
piknik işletmesinin atık suyuna
kurban edilmemeli. Sızdırmaz ola-

rak inşa edilen çukurlardan son yıllar-
da vidanjör yardımı ile tahliye yapıl-
madığı bilgisi geliyor. Geleneksel fo-
septikler ise vidanjöre ihtiyaç dahi
duymadan toprağa sızıyor. Atıksu,
toprağın emilimi ile çaya karışmakta.
Bunun en kuvvetli delillerinden birisi
de son yıllarda çayda normalin üze-
rinde büyüme gösteren su çayırları.  

DSİ başta olmak üzere gerek
Tarım ve Orman Bakanlığı ve

Çevre Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı ile bu kurumla-
rın verdiği yetkiye göre yerel yö-

netimler buralarda denetim yap-
malı. Antalya Büyükşehir Belediye-
si’ne bağlı ASAT tarafında ivedilikle
kanalizasyon şebekesi tamamlanmalı.  

O bölgede sadece piknik yerleri
değil aynı zamanda evler ve diğer
işyerlerinin de atık suyu var. Kana-
lizasyon hattı yapılmazsa bu
çay Akdeniz’e daha çok pislik
taşır. Denize tahliyeyi afişe eden il-
gili bakanlık Dim Vadisi’nin çevre-
sel değerlerini koruyacak tedbiri uy-
gulamaktan geri durmamalı.  

İnsanların eğlence ve dinlencesi

için mesai veren piknik işletmeleri-
nin kendi bindiği dalı keser hallerine
karşı da önlem alınmalı. Şehrin her
bölgesinde turizm faaliyeti gösteren
diğer tüm işletmeler gibi Dimçayı
bölgesindekilerde hijyen ve fiyat açı-
sından denetlenmeli. 

Birde animasyon olsun diye çay-
dan motor yardımı ile bastıkları
suyu şelaleye dönüştürüp Dimçayı
yoluna akıtanlardan verdikleri zarar
tahsil edilmeli. Onlar şov yapacak
diye bizim vergilerimizle sürekli yol
altyapısı düzenletilmemeli.

İşin 'suyunu' çıkarmayın

D
ış kaynak pazarlarında da okul
döneminin yaklaşmasıyla birlikte
aileler tatillerini sonlandırmaya

başladı. Orta sezon olarak değerlendiri-
len Eylül ve Ekim aylarında dolulukların
bir nebze daha yüksek seyretmesi adına
tesisler fiyat kırımına gidecek ancak za-
rar edecek fiyatlara inmeyecek. Yüzde
100 doluluk hedeflerinin oluşmayacağı-
nı ve bu rakamların yüzde 80 oranında sey-
redeceğini öngördüklerini Alanya Posta
Medya ekibine aktaran Alanya Turistik İş-
letmeciler Derneği (ALTİD)  Başkanı Bur-
han Sili, “Anlaşmalarımız gereği fiyatlar bir
kademe aşağı inecek ama zarar edeceği-
miz fiyatlara değil” dedi.

KESENİN AĞZINI
SIKI TUTTULAR

2024 turizm sezonuna umutla girilse de
Dünyada yaşanan enflasyon krizi sek-
törleri olumsuz etkiledi. Dış Pazar kay-
naklarının da harcama potansiyelinin
düşmesi ile birlikte tatil zevklerinden
vazgeçmeye turistler Alanya’ya geldi
ancak bütçelerini sıkı tuttu. Harcama
potansiyellerini düşüren kaynak pazarlar
2024 sezonunda yüzleri güldürmedi.

“FİYAT KIRACAĞIZ 
AMA ZARAR EDECEĞİMİZ

RAKAMLARA DEĞİL”

Dünya genelinde eğitim sezonunun açıl-

maya başlamasıyla birlikte geri dönüş-
lerin başladığını belirten Başkan Sili,
“Yüksek sezon olarak tabir edilen, tüm
kaynak pazarlarımızın tatillerinin, özellikle
okul tatillerinin olduğu dönemin sonuna
geliyoruz İç Pazar da dahil hemen hemen
tüm kaynak pazarlarımızda okullar baş-
lıyor ve çocuklu aileler tatillerini sonlan-
dırıyorlar. Önümüzdeki dönem ise orta
sezon olarak tabir ettiğimiz Eylül ve
Ekim ayları. Anlaşmalarımız gereği fiyatlar
bir kademe aşağı inecek ve okul çağın-
da çocuğu olmayan misafirlerimizin gel-
diği dönem olacak. Ekstra fiyat indirim-
leri, talebin yeterli olmaması gibi özel du-
rumlarda ve kısa süreli yapılabilir. Ancak
genel olarak bölgemiz için Eylül ve Ekim
aylarının olumlu geçeceğini, mevcut fi-
yatlarımızı koruyarak yüzde
100 doluluk hedefleme-
yip, yüzde 75-80 gibi
daha düşük seviye-
de doluluklarla de-
vam etmemizin doğ-
ru olacağını ve zarar
edeceğimiz fiyatlar
vermeyerek sezonu ta-
mamlayacağımızı dü-
şünüyoruz” dedi. 
� Sabiha
TATLI-
YER

Alanya Ziraat Odası Başkanı Ta-
hir Göktepe, mango üreticile-
rini bir araya getirerek mango

üretimini artırmak amacıyla Alanya
Ziraat Odası Toplantı Salonu’nda is-
tişare toplantısı düzenledi. Toplantı-
da konuşan Göktepe, mango üreti-
minin Alanya’da dört yıl önce başla-
dığını ve bu süreçte önemli gelişme-
ler kaydedildiğini belirtti. Göktepe,
mango üretiminin henüz emekleme
aşamasında olduğunu, ancak bü-
yük bir potansiyel barındırdığını vur-
gulayarak, “Yoğun bir şekilde mango
üretimine başlamamızın üzerinden
dört yıl geçti. Bu dört yıl içinde, doğ-
rudan yatırım maliyetini karşılayarak
seralarını mango üretimine çeviren
üretici sayısı ne yazık ki çok az kaldı.
Ancak mevcut örtü altı muz serala-
rını mangoya dönüştüren veya seb-
ze üretimi yapılan seralarını yüksel-
terek mango üretimine geçen üreti-
cilerimiz de var” dedi.

MANGO 
ÜRETİMİNİN 

YAYGINLAŞTIRILMA-
SI AMAÇLANIYOR

Göktepe, mango üretiminin bölge
ekonomisi için büyük bir fırsat sun-
duğunu ifade ederek, üretimdeki
teknik eksikliklerin giderilmesi, hasat
dönemlerinin belirlenmesi ve hasa-
dın standardize edilmesi gerektiğini
belirtti. Alanya’daki mevcut mango
üretim alanlarının büyüklüğüne dik-
kat çeken Göktepe, “Şu an itibarıyla
ilçemizde 1.500-2.000 dekar alanda
kayıtlı mango üretimi yapılıyor. Kayıt
dışı alanlarla birlikte bu rakam 3 bin
dekara yaklaşıyor. Ancak bu üretimin
istikrarlı bir şekilde devam etmesi ve
daha da genişlemesi gerekiyor” dedi.

“FİYAT GARANTİSİ
SAĞLANMALI”

Göktepe, mango üretiminin artırıl-

ması ve sürdürülebilir hale
getirilmesi için devlet desteği-
nin önemine de vurgu yapa-
rak, “Mango, yatırım maliyeti
yüksek bir ürün. Üreticileri-
mizin bu yatırımlarını koru-
yabilmeleri için belirli bir fiyat
garantisi sağlanmalı. Şu anda
özellikle Mersin Limanı'ndan
bölgeye ve büyük şehirlere mango it-
halatı yapıldığını biliyoruz. Bu durum
yerli üreticiyi zor durumda bırakıyor.
Bu nedenle devlet yetkililerinden
mango ithalatına yönelik bir sınırla-
ma getirilmesini veya tamamen kal-
dırılmasını talep ediyoruz” dedi.

İTHALAT 
SINIRLAMASI VE

KOOPERATİFLEŞME
GÜNDEMDE

Göktepe, mangonun tadı, aroması

ve vitamin-mineral içeriği açısından
oldukça ayırt edici özelliklere sahip
olduğunu, bu nedenle iç piyasada
daha fazla yer bulması gerektiğini
belirtti. Mango üretiminin artırıl-
ması ve sürdürülebilir hale getiril-
mesi için üreticilerin bir araya ge-
lerek kooperatif veya birlik kurma-
larının önemine dikkat çekerek “Bu-
gün burada bu konuda ilk adımı at-
tık. Üretimin sürdürülebilir olması ve
hem üretici hem de tüketiciyi koru-
yacak bir yapı oluşturulması için koo-
peratifleşme şart” dedi.

“REHBERLİK 
ETMEYİ 

SÜRDÜRECEĞİZ”

Toplantıda ayrıca, üreticilere yö-
nelik eğitim ve bilinçlendirme ça-
lışmalarının artırılması gerektiği
vurgulandı. Göktepe, “Son ilaçla-
mayla hasat arasındaki süreler ve
ruhsatlı ilaçların kullanılması gibi
konulara dikkat edilmesi gerekiyor.
Bu konuda üreticilerimize rehber-
lik etmeyi ve teknik destek sağla-
mayı sürdüreceğiz” ifadelerini kul-
landı. � Sabiha TATLIYER

Oteller fiyat kıracak

Burhan Sili  

Yüksek turizm sezonundan orta sezon dönemine geçilmeye başlaması ile
birlikte doluluk oranlarını yüksek tutmayı hedefleyen tesisler fiyat kıracak.

Mango üretimi pik yapacak
Ziraat Odası, mango üretimini artırmak ve üreticileri desteklemek bir araya
geldiği toplantıda sürdürülebilir tarım için kooperatif veya birlik çağrısı yapıldı. 

Tahir Göktepe

Alanya Ticaret ve Sanayi Odası
(ALTSO) Ağustos ayı olağan
meclis toplantısında aylık faali-

yetler hakkında bilgi veren ALTSO Baş-
kanı Eray Erdem, Alanya’da kan kay-
beden turizm sektörünün yeniden
değer kazanması için herkesin elini ta-
şın altına koyması gerektiğini söyledi.
Erdem, “Alanya’da sıklıkla gördüğü-
müz bir sorun, her sektörde faaliyet
gösteren kişilerin kısa vadeli kazanç-
lar için başka sektörlere yönelmesi. Bir
dönem restorancılık kazançlı diye
herkes restoran açmaya kalkıştı. Bir
başka dönem kuyumculuğa yönelim
oldu. Şimdi turizm veya inşaat sektö-
rüne kaymalar var. Ancak bu tür dav-
ranışlar uzun vadede şehre ve sektö-
re zarar veriyor.” diyerek istikrarın öne-
minden söz etti.

TİCARİ VE SOSYAL
SORUNLAR ÜZERİNE

GÖRÜŞLER

İş insanları ve işyeri sahiplerinin önce-
likle kendi hatalarını görerek düzelt-
mesinin önemine vurgu yapan Erdem,
Meclis Üyesi Paşa  Yiğitbay’ın Alan-
ya’daki taksicilerin taksimetre açmadan
turistlerden yüksek fiyat talep etmesi ile
ilgili eleştirisini yanıtladı. Erdem, “Şe-
hirde taksicilerin oluşturduğu bir sorun
taksimetre açmamaları. Türk müşteri-
lere yüksek fiyat çekmek gibi durumlar
da çok sık yaşanıyor. Bu konuda sıkı de-
netimler yapılmasına rağmen maalesef
yeterli değil. Bu tür sorunları çözmek için
Alanya Şoförler Odası Başkanı Ali Akkaya
ile çeşitli cezalar ve denetimler üzerine

konuşuyoruz. Başkan Akkaya’da müca-
dele ve çözümden yana. Tüm taksiciler
kötü demek değil ama 1 tane yanlış bü-
tün sektöre zarar veriyor.” dedi.

BAŞKAN ERDEM’DEN
İKİ MÜJDE BİRDEN

Erdem, Kadın kuaförleri ve güzellik sa-
lonları ile Motorlu Kara Taşıtlarının Ti-
careti Hakkında Yönetmelik ile ilgili ko-
nularda da müjde verdi. Erdem şunla-
rı söyledi; “Alanya’mızın 2 önemli sektörü
açısından bugün Ticaret Ba-
kanlığı’ndan müjdeli haberler
aldık.  İlk haberimiz Kadın
Kuaförleri ve Güzellik Salon-
larını ilgilendiriyor. Kadın
Kuaförleri ve Güzellik
Salonlarının hafta-
da 1 gün kapatılma
uygulamasından
muaf tutulmasına
ilişkin karar Tica-
ret Bakanlığı ta-
rafından açıklandı.
İkinci müjde ise
Motorlu Kara Taşıt-
larının Ticareti Hak-
kında Yönetmelik
bugün 32645 Sayılı
resmi Gazete’de ya-
yımlanarak yürürlüğe
girdi. Buna göre iş yeri

açma ve çalışma ruhsatı, yetki belgesi
şartları arasından çıkartıldı. Ayrıca lise
mezunu olma şartı da 01 Mart 2025 ta-
rihine çekilerek esneklik sağlandı. Uzun
süredir mücadelesini yaptığımız bu ka-
rarların alınmasında emeği geçen ba-
kanlığımıza ve tüm ilgililere teşekkürü
borç biliriz.  Her iki karar da sektör tem-
silcilerimiz ile halkımız adına hayırlı ve
uğurlu olsun” diye konuştu.

“KAÇAK YAPILARLA
MÜCADELE
ETMELİYİZ”

Marmara Depremi’nin yıldönümü ne-
deniyle ALTSO’da yapılan seminere de
dikkat çeken Erdem, kaçak ve ka-

nunsuz binaların kente verdiği za-
rara işaret etti. Erdem, “Yapılan

projelerin çoğu maalesef inşaat
kurallarına uymuyor. Yapı de-

netim firmasının onayından
geçen bir inşaatın daha

sonra elektrik ya da
su tesisatı gibi
nedenlerle ko-
lon kestiği bile
olmuş. Bunlar
önemli bir so-
run. Şehrin
içinde kaçak

yapıların yoğun olduğu
birçok bölge var ve bu

durum şehrin genel görünümünü ve
yaşam kalitesini olumsuz etkiliyor. Bu
nedenle mevcut kaçak yapılarla ilgili
kapsamlı bir envanter çalışması ya-
parak hangi yapının ne kadar süredir
kaçak durumda olduğunu ve hangi ku-
rallara aykırı olduğunu tespit etmeli-
yiz. Belediye öncülüğünde, ilçe baş-
kanları, ticaret odası ve diğer ilgili ku-
rumlarla iş birliği içinde çalışarak, şe-
hir içi planlamada kaçak yapılar ko-
nusunda daha sert tedbirler almalıyız.
Şehrimizin imajını korumak ve Alan-
ya’yı daha yaşanabilir bir yer haline ge-
tirmek için bu sorunla mücadele et-
meye devam edeceğiz" diye konuştu.

‘KONAKLAMA 
SEKTÖRÜ 

PARA KAZANAMIYOR’

Turizm sektöründe konaklama işlet-
melerinin sezonu iyi geçirmediğine işa-
ret eden Erdem, maliyet artışlarının
önemine de değindi. Erdem, “Enerji-
ye yüzde 37 zam geldi. Kur baskısın-
dan dolayı hiçbir otelci şuan para ka-
zanamıyor. İstisnalar hariç bu da Alan-
ya özelinde yüzde 10’u kapsar. Otel-
cinin de para kazanabilmesi için dö-
vizin 45-50 lira olması gerekiyor. Bize
düşen bunu icracı kurumlara ilet-
mek ki biz lobi faaliyetimizi yapıyoruz.”
dedi � Özgür YILMAZ

Erdem’den acı reçete 
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası Ağustos ayı olağan meclis toplantısı
dün saat 14.00’de ALTSO Meclis Salonunda yapıldı. ALTSO Başkanı
Eray Erdem, toplantıdaki, konuşmasında şehirdeki çeşitli yapısal
sorunlar ve bu sorunların çözümü için önerilere dikkat çekti.

Eray Erdem
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Olay Kestel Mahallesinde mey-
dana geldi. M.H.Ö. (52) ida-
resindeki 07 BGT 417 plakalı

motosiklet, sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu yola
savruldu. Kazada sürücü  yaralandı.

Çevredeki vatandaşların ihbarı üzerine
olay yerine gelen sağlık ekiplerince
M.H.Ö. hastaneye kaldırıldı. Sürücü-

nün hayati tehlikesinin devam ettiği
öğrenildi. Jandarma kazayla ilgili in-
celeme başlattı. � Sabiha TATLIYER

Metrelerce sürüklendi
Sürücüsünün direksiyon hakimiyetini kaybettiği motosiklet kazasında metrelerce sürüklenen
sürücü ağır yaralandı. Hastaneye kaldırılan sürücünün hayati tehlikesi devam ettiği öğrenildi.

Kaza Akdam Mahallesi’nde mey-
dana gedi. S.B. idaresindeki
Alanya Belediyesi’ne ait 07 N

0410 plakalı hafriyat yüklü kamyon
rampada sağ tarafa doğru devrildi. Ka-
zada araç şoförü S.B. yaralandı. Kazayı

gören çevredeki vatandaşlar durumu
112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi.
İhbar üzerine bölgeye sevk edilen sağ-
lık ekipleri yaralı sürücüyü hastaneye
kaldırdı. Jandarma kazayla ilgili ince-
leme başlattı. � Sabiha TATLIYER Alanya İlçe Jandarma Ko-

mutanlığı’na bağlı trafik
ekipleri tarafından moto-

siklet sürücüsüne yönelik trafik
denetimi yapıldı. Denetimde
kontrol edilen 286 motosikletten

kurallara uymayan 48 sürücüye
229 bin 416 TL ceza kesildi. 10
motosiklette trafikten men edi-
lirken 1 yoklama kaçacağı şahısa
da tebliğ tutanağı düzenlendi. 

� Özgür YILMAZ

Olay Kestel Mahallesi’nde
meydana geldi. M.G.(59)
idaresindeki 07 HVY 95 oto-

mobil, henüz belirlenemeyen ne-
denle motor bölümünden yanma-
ya başladı.Durumu fark eden sü-

rücü, otomobili durdurdu.İhbar
üzerine bölgeye gelen itfaiye ekipleri
araçta çıkan yangını söndürdü.Yan-
gın nedeniyle otomobilde hasar
oluştu.  Jandarma olayla ilgili ince-
leme başlattı. � Özgür YILMAZ 

Antalya Emniyet Müdürlüğü tarafından
gerçekleştirilen kaçakçılık operasyon-
larında, Serik ilçesinde bir otelde 4 cl şi-

şelerde toplam 2 bin 348 adet bandrolsüz içki
ele geçirildi. Alanya ilçesinde ise bir kargo şir-
ketine ait kolilerde 969 adet gümrük kaçağı
sigara ve 9 adet cep telefonu bulundu. Yapı-
lan çalışmalar sonucunda, Serik’te otel yetkilisi
olan yabancı uyruklu bir şahıs ve Alanya’da iki
kişiye adli işlem yapıldı. � Haber Merkezi

Safari sürücüleri radarda
A

lanya İlçe Emniyet Müdür-
lüğü safari araçlarına yö-
nelik trafik uygulaması ya-

pıldı. Yapılan uygulamada; 57
safari aracı kontrol edilirken 14

safari aracına toplamda 52 bin
420 TL para cezası uygulandı.
Ekipler denetimlerin aralıksız
süreceğinin altını çizdi. 

� Özgür YILMAZ

Jandarma ekipleri tarafından yapılan moto-
siklet denetiminde kurallara uymayan 48 mo-
tosiklet sürücüsüne 229 bin 416 TL cezai işlem
uygulandı. 10 motosiklet trafikten men edildi.

Kuralsızlar
cezasız kalmadı

Hafriyat kamyonu yan yattı
Hafriyat yüklü kamyonun sürüş halindeyken
hakimiyetini kaybederek devrilmesi sonu-
cu meydana gelen kazada 1 kişi yaralandı.

Kaçak alkol
operasyonu:

2 gözaltı 
Antalya merkezli yapılan operasyon-
larda, Serik’te 2 bin 348 bandrolsüz
içki, Alanya’da ise 969 sigara ve 9 cep
telefonu ele geçirildi. Serik’te 1, Alan-
ya’da ise 2 kişiye adli işlem yapıldı.

Kestel Mahallesi'nde seyir halindeyken alev alan otomo-
bilde can kaybı yaşanmazken araçta maddi hasar oluştu.

Seyir halindeyken alev aldı

Engelli vatandaşa ulaşım desteği

Alanya Belediyesi, sosyal
sorumluluk çerçevesinde
kentteki tüm vatandaşla-

rın yaşam standartlarını iyileş-
tirmeye yönelik çalışmalarına
aralıksız devam ediyor. Fen İş-
leri Müdürlüğü ekipleri, Ko-
naklı Mahallesi Pamukyeri Mev-
kiinde tekerlekli sandalyeye
bağlı yaşayan fiziksel engelli

kadının evinin önüne beton
dökerek, yardım elini uzattı. 

Vatandaşın hastaneye gidiş ge-
lişinde sıkıntı yaşamaması için
yolda iyileştirme çalışmaları
yapan ekipler, SSB beton dö-
kümü gerçekleştirerek ulaşımı
kolaylaştırdı. Alanya Belediye
Başkanı Osman Tarık Özçelik,

"Vatandaşlarımızın hayatını ko-
laylaştırmak için var gücü-
müzle çalışıyoruz. Özellikle en-
gelli ve yaşlı vatandaşlarımızın
günlük hayatlarını kolaylaştır-
mak öncelikli hedefimizdir.
Kentimizin her köşesinde hiz-
met odaklı çalışmalara devam
edeceğiz" dedi. � Alanya Bele-
diyesi / Basın Bülteni

Alanya Belediyesi, Konaklı Mahallesinde yaşayan fiziksel engelli vatandaşın oturduğu evin yoluna beton dökerek, ulaşım rahatlığı sağladı.



Atatürk heykeline bakım 

Alanya Belediye
Meclisi'nin İYİ
Partili Üyesi Ab-

dullah Sönmez, An-
talya Büyükşehir Belediyesi
Alanya Koordinatörü olmak
gibi bir niyetinin olmadığını
söyledi. Bu konuda Büyük-

şehir Belediye Başkanı Muhittin
Böcek'ten bir talebinin olmadığını
ifade eden Sönmez, "Ne talebim
oldu, ne de niyetim. Benim Bü-
yükşehir Belediyesi Alanya Ko-
ordinatörü olmam gibi bir şey söz
konusu olmaz ve olamaz" dedi.  

� (KERİM TOKSÖZ)

'Koordinatörlük talebim yok'
Alanya Belediye Meclis Üyesi Abdullah Sönmez,
"Muhittin Böcek'ten Alanya Koordinatörü olmam
yönünde bir talebim olmadı, olmaz da" dedi 

Abdullah Sönmez

Kendi sosyal
medya hesa-
bından payla-

şımda bulunan CHP
İlçe Başkan Yardım-

cısı Mehmet Can Karagöz, "Duble
yollar yapıldı, evet. Her yere aynı yol
yapıldı. Dakika başına 1 birim araç ge-
çen ile 10 birim araç geçen yere aynı

yol yapıldı. Sonuç ortada.
Yolun ölçü birimi her şeyden
önce zamandır. 140 kilo-
metreyi 2,5 saatte (duruma

göre 3) götüren karayolu eksiktir, ba-
şarısızdır. Böyle bir ulaşım ağına lo-
jistik yoğunluklu yatırım gelmez, ge-
lemez. Bunu söyleyince 'İşte bu yüz-
den Alanya - Antalya otoyol etabına
öncelik verdik' diyebilirler. O da çö-
züm değil. Yap işlet devret modeliy-
le ilk yıllarında devlet değil özel oto-
yol olacağı için otoyol bugün hazır
olsa Antalya'ya gidip gelme ücreti en
az 600 TL olacak. Ticari bakımdan
yine efektif olmayacak." 

� (KERİM TOKSÖZ)

Milliyetçi Hareket Partisi
(MHP) Antalya Milletvekili
Abdurahman Başkan, Tür-

kiye Büyük Millet Meclisi'nin (TBMM)
tatile girmesinin ardından Antalya'ya
geldi. Partisinin Alanya İlçe Teşkilatı'nı
ziyaret ederek, İlçe Başkanı Mustafa
Sünbül ve partilileri ziyaret eden
MHP Milletvekili Abdurahman Baş-
kan, partililer ile yerel seçim süreci-
ni ve genel gündeme ilişkin görüş alış-
verişinde bulundu. Önceki dönem Be-
lediye Başkanı Adem Murat Yücel ile

Ülkü Ocakları Alanya Şube Başkanı
Abdülhadi Yüksel'in de katıldığı ziya-
rette Başkan, "İlçe teşkilatımızı ziya-
retimizin ardından, Ülkü Ocakları
Alanya İlçe Başkanlığımızı ziyaret
ederek geleceğimizin teminatı genç
Bozkurt’lar ile bir araya geldik. Ülkücü
ecdada hürmetten bir an olsun ay-
rılmayan vefa demektir" dedi. 
Milletvekili Başkan, Gazipaşa'dan
Kaş'a kadar tüm teşkilatları ziyaret
ederek, partililerle buluşup, hasret
gideriyor. � (KERİM TOKSÖZ)
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Yerel seçimlerin üzerinden
beş ay geçti.

Başkan Osman Tarık Özçe-
lik ve ekibinin en az altı ay zamana
ihtiyacı olduğunu ifade etmiştim.

Kimine göre uzun ama altı ay
bence makul bir zaman.

İlk beş aylık yönetim ve hizmet
anlayışı gelecek için ip uçlarını veri-
yor zaten.

'Neler yapılmış?' diye bakarsak
epey mesafe alındığını görüyoruz.

Kısa vadeli hamlelerin devamın-
da orta ve uzun vadeli projelere
mutlaka geçilecektir.

Bana göre öncelik trafik ve arıt-
ma tesisleri olmalı.

Yazın sonuna geliyoruz.
Turizm sezonunun bitiminde tra-

fik sorununun çözümü için yerel yö-
netimin altından kalkabileceği çalış-
malara hemen başlanmalı. 

Arıtmalar, Antalya Büyükşe-
hir'in uhdesinde olmasına rağ-
men seçimlerden önce verilen
sözlerden dolayı Alanya Bele-
diyesi'ni de bağlıyor.

İki aynı partili belediye, birlikte
arıtmaların kapasitesini artırıp yer
altına alma çalışmasının startı he-
men verilmeli.

Mevcut hali ile arıtmaların
iflas ettiğini gördük.

Ruhsatlara yapılan zamlara rağ-
men işlerin seri şekilde ilerlemesin-
den dolayı yatırımcılar şimdilik
memnun.

Yatırımcı işinin yürüdüğüne
bakar.

İlerde yavaşlama olursa zamlar o
zaman gündeme gelebilir.

Şehrin disiplin altına alınması ve
kaçakla mücadele için verilen sözle-
rin tutulması adına hızlı bir başlan-
gıç yapıldı.

Caydırıcılık adına verilen
ceza ve yıkım kararlarının ka-
muoyu ile paylaşılması doğru.

Ama eski dönem borçları ve ka-
çakla mücadelenin sürekli dillendiri-
liyor olması uzun vadede getirisini
kaybedebilir.

Vatandaşın kulağı dinlemeye
dolduktan sonra tersine farklı ko-
nuşmaya başlar.

Kamu kurumları ve sivil toplum
kuruluşlarıyla iletişimi başarılı bulu-
yorum.

Kurumlar arası iletişim
bana göre çok önemli.

Ortak akılla bütüncül bir
yönetim çok değerlidir.

Sosyal, kültürel ve sportif organi-
zasyonların altından başarıyla kalkıldı.

Eğitim hizmetleri aksamadan çı-
tayı yükselterek devam ediyor.

Temizlik işleri fevkalede başarılı
çalışıyor.

Fen İşleri toparlıyor. 
Şehrin kırsalından merkezine de-

ğişik noktalarda asfalt çalışmasına
hız verildiğini görüyoruz.

İhtiyaç olan bölgelerde yeni yol
açma ve genişletme çalışmaları da
yapılacaktır mutlaka.

İlk beş ay ve gelecek adına bar-
dağın dolu tarafından bakarak iyim-
ser olmak istiyorum.

Yapıcı eleştiriler mutlaka olacaktır.
Muhalefet, mevcut yönetimi

daima diri tutar.
Yıkıcı muhalefetin kimseye

faydası olmaz.

Alanya Belediyesi'nde
son durum...

Gündoğmuş'un sorunlarını içeren dosyayı
Ankara'da üç bakana iletmek için çıktığı
yolda Başkentte 10 kilometre kala rahat-

sızlanan Belediye Başkanı Ali Gülen, kaldırıldı-
ğı hastanede ameliyat olup, bir süre hastanede
tedavi altında tutuldu. 

Hastaneden taburcu edilip, evinde istirahate çe-
kilen Başkan Gülen, hasta yatağında bile Gün-
doğmuş'un sorunlarının çözümü noktasında
aktif rol oynuyor. Hizmetlerin vatandaşa hızlı şe-
kilde ulaştırılması için Belediye Başkan Vekili
Mehmet Ayrancı ve İlçe Başkanı Ali Arslan ile
evinde toplantı yapan Başkan Gülen, ilçede
mahallelelerde yapılan çalışmalara ilişkin bilgi
aldı, yapılacak çalışmalara ilişkin de Belediye Baş-

kan Vekili aracılığıyla belediye birim müdürleri
ve çalışanlara talimat verdi. 

"GÜNDOĞMUŞ'U 
SEVİYORUZ"

İlçe Başkanı Ali Arslan ve Belediye Başkan Ve-
kili Mehmet Ayrancı ile birlikte rahatsızlığı dö-
neminde yapılan çalışmaları değerlendirdiklerini
söyleyen Başkan Gülen, "Görevime dönünceye
kadar Başkan Vekilimiz ile telefon üzerinden gö-
rüşmelerinizi devam ettireceğiz. İşlerimizde
aksaklığa sebebiyet vermemek için elimizden ge-
leni yapacağız. Gündoğmuş'u ve Gündoğmuşluyu
seviyoruz" dedi.  � (KERİM TOKSÖZ)

Başkan çok hızlı
MHP Antalya Milletvekili Abdurahman Başkan, partisinin Antalya'da teş-
kilatlarını ziyaret ederek, gündeme ilişkin görüş alışverişinde bulunuyor

'Otoyol çözüm değil'
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İlçe Başkan Yardımcısı Mehmet Can Kara-
göz, Alanya-Antalya arasındaki trafikte yaşanan sıkıntıları gündeme taşıdı  

Mehmet Can Karagöz

Hastayken bile çalışıyor
Başkan Gülen, hasta yatağında bile hizmetlerin
hızlı şekilde vatandaşlara ulaştırılmasını sağlıyor

U
lu Önder Gazi Mustafa
Kemal Atatürk’ün, Kızıl-
kule önünde bulunan

heykeli, Alanya Belediyesi Park
ve Bahçeler Müdürlüğü bün-
yesindeki ressamlar tarafın-
dan profesyonel yöntemlerle
temizlenerek, uzun yıllar da-
yanabilecek özel boyalarla ye-
nileniyor. � Kerim TOKSÖZ

Alanya Belediye-
si, Kızılkule önün-
deki Atatürk'ün
heykelini temiz-
leyerek, uzun yıl-
lar dayanabile-
cek özel boyalar-
la yeniliyor 



Otobüs ve uçak biletleri yarışıyor

Alanya'da artık berber ve kuaförler
pazar günleride açık kalacabilecek.
Berber, kuaför ve güzellik salonu

işletmecilerinin büyük çoğunluğunu
barındıran sektör paydaşları tarafın-
dan Ticaret Bakanlığı'na iletilen talep ve
öneriler kapsamında ülke genelinde
tüm berber, kuaför ve güzellik salonla-
rı haftanın bir günü kapalı olması yö-
nünde Ticaret Bakanlığı'nca 18 Ağustos

2022 tarih ve 35860 No'lu karar alına-
rak, uygulama 1 Temmuz 2024 tari-
hinde yürürlüğe girmişti. Ticaret Ba-
kanlığı bugün açıkladığı kararla bir ön-
ceki uygulamada geri adım attı ve özel-
likle turizm bölgelerine istisnada bu-
lundu. Turizm hareketliliğinin olduğu
bölgelerde valiliklerin izni doğrultu-
sunda berberler, kadın kuaförleri pazar
günleri de açık olabilecek. Konuyla ilgili

konuşan Alanya Esnaf ve Sanatkarlar
Odası (ALESO) Başkanı Nuri Demir, ka-
rarın Alanya için çok yerinde olduğunu
söyledi. 

"TURİZM ŞEHİRLERİ
AYRI TUTULMALI"

ALESO Başkanı Nuri Demir açıklama-

sında,” Alınan karar çok yerinde oldu. Ya
hepsinin açılması ya da hepsinin kapa-
tılması gerekiyordu. Böyle kararlar alı-
nırken turizm şehirleri ayrı tu-
tulmalı. Alanya turizmle geçinen
bir şehir, esnaflar kazancının ço-
ğunu turizmden sağlıyor. Böy-
le kararlar esnafa zarar veri-
yordu. Karar yerinde oldu”
dedi. � Sabiha TATLIYER
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Turizm bölgelerine istisna: 

Pazar günü artık açıklar  
Ticaret Bakanlığı’nın Alanya’yı da etkileyen berber ve kuaförlerin pazar günleri kapalı ol-
masına ilişkin aldığı kararda yeni bir gelişme oldu. Geçtiğimiz haftalarda kuaför ve ber-
berlere ilişkin pazar günü kapalı olması zorunluluğu Alanya'da kaldırıldı. Bundan böyle
Antalya ve Alanya gibi turizm hareketliliğinin olduğu bölgelerde valilik izinleri doğrultu-
sunda  berberler, güzellik salonları ve kadın kuaförleri pazar günleri açık olabilecek.

Nuri Demir

Alanya Kent Konseyi'nin olağan
seçimli genel kurulu gerçek-
leştirildi. Alanya Kültür Mer-

kezi'ndeki genel kurula Alanya Kay-
makamı Fatih Ürkmezer, Alanya Be-
lediye Başkanı Osman Tarık Özçelik,
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası (ALT-
SO) Başkanı Eray Erdem, Alanya
Kent Konseyi Başkanı Nurhan Öz-
can, siyasiler, sivil toplum kuruluş-
larının temsilcileri ile kent konseyinin
üyeleri katıldı. Genel kurul saygı du-
ruşu ve İstiklal Marşı'nın okunmasıyla
başladı. Ardından divan oluşturuldu. 

“HERKESİN 
KENT KONSEYİ”

Açılış konuşmasını yapan Kent Kon-
seyi Başkanı Nurhan Özcan, “Alan-
ya Kent Konseyi olarak yaptığımız pro-
jelerde, faaliyetlerde, hazırladığımız
raporlarda Alanya’nın bütün dina-
mikleri ile birlikte hareket ederek or-
tak akılla Alaya için çalışmaya devam
ediyoruz. Kent konseyi meclisleriyle,
çalışma grupları ile herhangi bir si-
yasi görüş, ideoloji, din, dil, ırk, mez-
hep ayrım etmeksizin herkesin kent
konseyi oldu. Kent konseyinin hiçbir
siyasi oluşumu ve olgusu yok. Alan-
ya Kent Konseyi demokratik yapısıy-
la Türkiye Kent Konseyleri Platfor-
mu’nuun 16’nci dönem başkanlığı-
nı yaptı. Türkiye’de en aktif kent kon-
seyleri içerisinde yer alıyor. Alanya
Kent Konseyi’nin Türkiye’de örnek
bir rol model olduğunu sizlere gururla
söyleyebilirim. Farklı il ve ilçelerde
kent konseylerinin kurulmasında
danışmanlık hizmeti veriyoruz. Önü-
müzdeki süreçte Samsun’da Alanya
modelini gerçekleştireceğiz. Bizler
hiçbir zaman kötüyü örnek almıyo-
ruz. Her zaman yönetim anlayışı-
mızda örnek olmaya devam ediyoruz.
Bizler kendimiz için değil, kentimiz
için çalışmaya gönüllü olduk. Alanya
Kent Konseyi’nde başkan da dahil yü-
rütme kurulunda hiçbir zaman hiç-
bir kimse maaş almıyor. Gönüllü
olarak çalışıyoruz. Alanya’nın Alanya
dışında yapmış olduğu en büyük et-
kinliğe de Alanya Kent Konseyi olarak
imza attık. İstanbul’da Alanyalılar Ge-
cesi yaptık. Bununla birlikte 100’üncü
yılında başlattığımız Çatalca Alanya
Şehitlerini Anma Töreni’mizle 10
bine yakın vatandaşımızı Alaiye şe-
hitleri ile buluşturduk. Aynı zaman-
da Çanakkale’yi de gezdirerek bu ül-
kenin nasıl kazanıldığının bilinci ile
kentimize geri döndük. Alanya’nın

birçok sorunu var ama çözüm yine
Alanya olarak elimizde. Burada so-
runları çözmek için kritik nokta or-
tak akıl ve katılımcılık. Sorunların çö-
zümü için elimizi taşın altına koyu-
yoruz. Koymaya da devam edeceğiz.
Buradan bir de müjde vermek isti-
yorum. Alanya Kent Konseyi’nin ön-
cülüğünde kurucu başkanlığı üstle-
nerek Akdeniz Kent Konseyleri Bir-
liği’ni kuruyoruz. Akdeniz bölgesin-
de yerel demokrasi açısından daha da
etkin bir hale geleceğiz” dedi. 

“HEPİMİZİN AMACI
ALANYA’YA HİZMET

ETMEK”

Başkan Özçelik de "Bir kentin yöne-
tilmesinde ortak akıl şeffalık çok bü-
yük önem taşıyor. Biz Alanya'nın so-
runlarını kendi paydaşları ile çözmek
üzere çalışacağız demiştik. Bunu
hem siyasi partilerle hem de diğer
paydaşlarla uygulamaya çalıştık. Uy-
gulamaya da devam edeceğiz. Bugün
tüm paydaşlar burada var. Paydaşla-
rın yönetime dahil olmasını biz çok
önemsiyoruz. Her şeye karşı duyar-
lı olmak zorundayız. Hepimizin ama-
cı kentimize hizmet etmek çocukla-
ra kaliteli sorunları çözülmüş bir
Alanya bırakmak benim de amacım
bu hedefe ulaşabilmek. Hepimizin
amacı mutlu ve huzurlu bir Alanya
bırakmak. Şehrimizin sorunlarına
kalıcı bir çözüm sunmak" diye ko-
nuştu.

“KENT KONSEYİ 
BÜTÜN YOLLARI

AÇIYOR”

Kaymakam Ürkmezer de, "Demok-

rasi yerelden başlar. Günümüzde
tüm vatandaşların katılımıyla baş-
lıyor. Yönetişim sadece yöneticileri
değil siyasi partilerin sivil toplum
kuruluşlarını kapsar. Kent konseyi
de bunlardan biri. Alanya'yı dert
edinmiş arkadaşlar kent konseyinde.
Alanya bu anlamda şanslı. Alanya'da
kent konseyi efektif çalışıyor. Alanya
Kent Konseyi her kesim için politi-
kalar üretiyor. Yasanın işlediğini Alan-
ya'da görüyoruz. Alanya'da belediye
yönetimi de kent konseyinin iyi ça-
lışması için bütün yolları açıyor. Kent
konseyinin bundan sonra da bundan
önce olduğu gibi çalışmalarına devam
edeceğine inancım tam" ifadelerini
kullandı.

TEK LİSTE 
OY BİRLİĞİ İLE 
KABUL EDİLDİ 

Ardından kent konseyinin faaliyet ra-
poru okunarak oy birliği ile kabul edil-
di. Alanya Kent Konseyi'nin iç yö-
nergesinde değişiklik yapılması ko-
nusu görüşülerek oy birliği ile kabul
edildi. Ardından divana sunulan tek
liste oylamaya sunularak oy birliği ile
kabul edildi. Buna göre kent konse-
yi yürütme kurulunda şu kurumlar
yer aldı:
Başkan: Nurhan Özcan
Alanya Üniversitesi
Alanya Turizm Tanıtma Vakfı
ALTSO
Alanya Turistik İşletmeciler Derneği
Alanya Esnaf ve Sanatkarlar Odası
Alanya Bakkallar ve Bayiler Odası
Mimarlar Odası Alanya Temsilciliği
Harita Mühendisleri Odası Alanya
Temsilciliği
İnşaat Mühendisleri Alanya Odası
Temsilciliği

Alanya Ziraat Odası
Türkiye Seyahat Acentaları Birliği
Alanya Sanayici ve İş İnsanları Der-
neği
Alanya Çevre Koruma ve Dayanışma
Derneği
Alanya Doğa Sporları Kulübü
Alanya Gazeteciler Cemiyeti 
Alanya Muhtarlar Derneği

11 TAVSİYE 
KARARINA 

OY BİRLİĞİ İLE 
ONAY 

Ardından 11 tavsiye kararı katılım-
cılarla paylaşıldı. Tavsiye kararla-
rında tabela yönetim planının oluş-
turulması ve kent estetiği açısından
yeniden düzenlenmesi, kamp alanı
ve karavan park yapılması, Alan-
ya’da fuar alanı oluşturulması,
Alanya Belediyesi Gençlik Hizmet-
leri Birimi’nin kapsayıcı şekilde
hizmet vermesi için Alanya mer-
kezde de hizmet vermesi, Alanya
Gençlik Evi’nin yapılması, Alanya
turizm master planının hazırlan-
ması, Dijital Demokrasi Platfor-
mu’nun kurulması, Yerel Eylem
Eşitlik Planı’nın hazırlanması ve uy-
gulanması, bisiklet yollarının geliş-
tirilmesi birleştirilmesi ve harita-
landırılması, refüjlerde ve kamusal
alanlarda yerel bitkilerin ekilmesi,
Alanya Kent Bandosu ve Orkestra-
sı’nın oluşturulması yer aldı. Tavsiye
kararlarının Alanya Belediye Mec-
lisi'ne gönderilmesi oy birliği ile ka-
bul edildi. 

“BAŞARILARA 
İMZA ATACAĞIMIZA 

EMİNİM”

Genel kurulda tekrar başkan seçilen
ve dilek ile temenniler bölümünde ko-
nuşan Nurhan Özcan, “Buradan
hep beraber karar alarak yola çıkmış
bulunuyoruz. Önümüzdeki süreçte
de bu birlikteliğimizin de bozulmadan
ilerleyeceğini, daha da başarılara
imza atacağımıza eminim” dedi. Ge-
nel kurul anı fotoğrafının çektirilmesi
ile sona erdi. � Özgür YILMAZ

2024-2025 eğitim öğretim yılına girilme-
siyle birlikte üniversiteli öğrencilerde
yurt kayıtlarını tamamladı. Alanya’da

bulunan Kredi Yurtlar Kurumu (KYK) bün-
yesinde 2024-2025 yılı eğitim öğretim döne-
minde 3 bin 692 kız ve 2 bin  855 erkek öğrenci
olmak üzere toplamda 6 bin 547 öğrenci
yurtlara yerleştirildi. İlçe genelinde KYK yurt-
ları tam kapasite doldu. İlçe Gençlik ve Spor
Müdürüm Emre Kıldırgıcı, “Hiçbir öğrencimiz
açıkta kalmayacak” dedi.

“TÜM HAZIRLIKLAR TAMAM”

Yurtlarımızda tüm hazırlık-
larımız tamamlandı. İlçe-
mize gelen öğrencilerimizi
otogarlarda karşılayarak
yurtlarına yerleşmelerine
yardımcı olacağız. Çocuk-
ların barınacağı odaları gör-

mek isteyen ailelere de yurt-
larımızı gezdireceğiz. Öğ-

rencilerimiz için her
şey dört dörtlük ha-
zırlandı. Yeni eğitim
öğretim dönemimiz
hayırlı olsun” dedi.
� Sabiha TATLIYER

Ü
niversitelerin açılmasına az bir zaman kala
hazırlıklar ve telaş başladı. Öğrenciler de
ilk biletlerin fiyatlarını araştırmaya başladı.

Öğrenciler öncelikli olarak uygun fiyatlara bul-
mak için çabalıyor. Ancak havalimanı ve otogara
fiyatları karşılaştırıldığında fiyatlar arasındaki ya-
kınlık dikkatlerden kaçmadı.

OTOBÜS VE UÇAK 
FİYATLARI YARIŞIYOR

Uçak ve otobüs bileti fiyatlarına bakan öğ-
renciler ise hayrete düştü. Ancak yoğunluğun
yaşandığı Alanya otogarında bilet fiyatları
uçak fiyatları ile yarışıyor. En çok tercih edi-
len İstanbul için bilet fiyatı bin 200,Ankara 900,
İzmir 830, Konya 500, Eskişehir 850 lira oldu.
Öğrencilerin uçakla seyahati ise adeta hayal
oldu. İstanbul’a uçakla gitmek isteyen bir öğ-
renci 2 bin 840 lira ile 4 bin 120 lira arasında
Ankara’ya uçakla gitmek isteyen öğrenciler 4
bin lira 16 bin lira arasında, İzmir’e gidecek-
ler 5 bin- 6 bin arası Konya’ya gitmek isteyenler
ise 6 bin lira ile 12 bin lira arasında bilet fiya-
tı ödemek zorunda kalacak. � Özgür YILMAZ

Üniversiteli binlerce öğrencinin seyahat hazırlı-
ğı başladı.  Uçak ve otobüs bileti fiyatları mercek
altına alan öğrenciler yüksek ulaşım fiyatlarına
karşı kara kara düşünürken uçak ve otobüs bi-
leti fiyatlarının birbiriri ile yarıştığı görüldü.

Ulaşım cep yakıyor: 

KYK’lar full çekti
Üniversitelerin açılmasına sayılı gün-
ler kala KYK’ya başvuran öğrenciler
içinde sonuçlar açıklanırken kayıt sü-
reside tamamlandı. Alanya’da 6 bin 547
öğrenci KYK bünyesinde barınacak.  

Emre Kıldırgıcı

Özcan güven tazeledi
Alanya Kent Konseyi'nin olağan seçimli genel kurulu'nda tek aday olan Nurhan Öz-
can güven tazeledi. Genel kurulda konuşan Özcan, “Alanya Kent Konseyi’nin öncülü-
ğünde kurucu başkanlığı üstlenerek Akdeniz Kent Konseyleri Birliği’ni kuruyoruz” dedi. 
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ETHEM 
KAYGISIZ

HASRETİM SEVGİYE

Yıllardır  hasretim, güzel sevgiye

Görünce şaşırdım döndüm deliye

Hayran oldum, gösterdiğin ilgiye

Anlatsam bitmez, o tatlı huyların

Hiç değişmemiş o gözünle kaşın

Bir ceylan gibi, görünüyor başın

Nede güzelsin, genceciktir yaşın

Anlatsam bitmez,o şirin huyların

Giyinip kuşanmış, gezer gidersin

Dostları  görünce, gözle süzersin

Sen  sevenlerini, candan seversin

Anlatsam bitmez o şirin huyların

Gülüşün,  gönlüme neşe  katıyor 

O kara  gözlerin, baygın bakıyor

Şirin  güzelliğin, sinemi yakıyor 

Anlatsam bitmez,o tatlı huyların

Hiç değişmedin, aynısı durursun

Seven gönüllere sen bir gurursun

Bu güzel halinle, kalbime nursun

Anlatsam bitmez,o şirin huyların

Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT
Genel Müdürlüğü, yatırım programı-
na aldığı Gazipaşa’nın Zeytinada ve

Gökçebelen Mahallelerinin yaşadığı içme
suyu problemini ortadan kaldırmak için ha-
rekete geçti. Zeytinada’da tamamlanan son-
daj çalışmasında 172 metrede su bulunur-
ken, Gökçebelen Mahallesi'ndeki çalışma-
larsa devam ediyor. Öte yandan Zeytinada’da
yapılan sondaj çalışmasında bulunan suyun
çok verimli olduğu, Zeytinada sakinlerinin
yaşadığı içme suyu sorununu büyük ölçüde
ortadan kaldıracağı öğrenildi.

90’LI YILLARDAN 
BERİ YAPILMAYAN 
ÇALIŞMA YAPILDI

Mahalle sakinlerinin yaşadığı içme suyu
probleminin çözülecek olmasından dolayı ya-
şadığı mutluluğu ifade eden Zeytinada Ma-
halle Muhtarı Hasan Mesut Uysal, “Köyü-
müzün yıllardır yaşadığı içme suyu soru-
nunu Büyükşehir Belediye Başkanımız Mu-
hittin Böcek’e aktardık. Sağ olsun ivedi bir
şeklide çalışmaları başlattı ve 90’lı yıllardan

beri yapılmayan içme suyu çalışması niha-
yet mahallemizde yapıldı. Şu an bile içile-
biliyor, verimi çok iyi ancak biz yine de su-
yumuza tahlil yaptırıyoruz. ASAT tarafından
yapılacak olan tahlillerin ardından ise gerekli
olan çalışmaları hızlı bir şekilde tamamla-
yarak mevcut suyumuza bu suyumuzu da
ekleyerek halkımıza sunacağız” dedi.
Zeytinada Mahallesi sakinlerinden Mehmet Ak-
şit ise Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin ger-
çekleştirdiği sondaj çalışmasının mahallesi adı-
na son derece önemli olduğuna dikkat çekti. 

� Antalya Büyükşehir Belediyesi / Bülten

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Antalyalı çocukların ve
gençlerin dolu dolu bir yaz

geçirmesi için kamplar ve çeşit-
li etkinlikler düzenlemeye devam
ediyor. Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi Gençlik ve Spor Hiz-
metleri Dairesi Başkanlığı tara-
fından 11-15 yaş arası çocuk ve
gençlere yönelik yürütülen izci-
lik programı kapsamında An-
talya Büyükşehir Belediyesi İz-
cileri Akseki ilçesi Süleymaniye
Mahallesi’nde 4 günlük kamp
yaptı. Kampa 11-17 yaş arasın-
daki 37 izci ve ergin izci ile 5 li-
der ve görevliler katıldı.

DOĞA İLE İÇ İÇE
BİR ORTAM

Kampta; doğada kalma, doğa-
yı koruma, kendilerini koruma
gibi eğitimleri alan izciler; dü-
ğüm öğrenme ve kullanma,
fular bağlama gibi atölyelere,
eğitsel oyunlara katıldı ve fut-
bol, voleybol, satranç gibi
oyunlar oynadı, doğada yürü-
yüş ve yıldız gözlemi yaparak
kamp ateşi etkinlikleri dü-
zenledi. Kamp ateşinde ise
İzcilik Programı 4. Dönemi so-
nunda izci olmaya hak kaza-
nan izci adayları da İzci Ye-
mini ederek izci oldu.

BAŞKAN 
AKÇA’DAN 
İZCİLERE 
ZİYARET

Akseki Belediye Başkanı İlkay
Akça da izcileri kampta ziyaret
etti. İzcilerle keyifli zaman ge-
çiren Akça, “Burada izcileri-
mize ev sahipliği yapmaktan
mutluyuz, biz her zaman bir-
likte çalışmanın gücüne ina-
nıyoruz” dedi. Akseki’de de iz-
ciliğin başlatılması ile ilgili gö-
rüşmelerin olduğu kampa ay-
rıca Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi Gençlik ve Spor Hiz-
metleri Dairesi Başkanı Nu-
rettin Tonguç da katıldı. İzci-

lerin doğa ile iç içe bir ortam-
da kamp yaptıklarını söyleyen
Tonguç, “Doğa çok güzel. Her
şey çok güzel. Burada izcileri-
mizle doğa kampı yapıyoruz.
Burada çocuklarımızın sosyal-
leşmesi, özgüvenlerini kazan-
maları ve doğada yaşamı öğ-
renmeleri, çevre bilincinin aşı-
lanması için eğitimlerden ge-
çiriyoruz” dedi.

İZCİLER, 
ATATÜRK’ÜN 
PLANLARINI 

ÇİZDİĞİ 
CEVİZLİ’Yİ GEZDİ

Kampa katılan izciler de akti-
vitelerin ve kamp alanının çok

güzel olduğunu, çadır kurma,
çadır kaldırma, nöbet tutma
gibi birçok temel izcilik bece-
rilerini öğrendiklerini söyledi.
Kamp kapsamında izci liderleri
tarafından izcilere bölgenin ta-
rihi hakkında bilgi verildi. Sü-
leymaniye Mahallesi’nde bu-
lunan müzeyi gezen izciler
sonrasında ise Cevizli Mahal-
lesi’ni gezdi. Cevizli Mahalle
Muhtarı Harun Çınar tarafın-
dan, çıkan yangında yok olan,
imarını ve ev planlarını Mus-
tafa Kemal Atatürk'ün bizzat
çizdiği Cevizli Mahallesi ile il-
gili bilgi verdi.

BAŞKAN BÖCEK’E
TEŞEKKÜR

Programa katılmanın oldukça
keyifli olduğunu dile getiren iz-
ciler bu kampı gerçekleştirdiği
için Antalya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Muhittin Böcek’e
teşekkürlerini iletti.

Aksekili çocuklar ise Antalya
Büyükşehir Belediyesi Gençlik
ve Spor Hizmetleri Dairesi
Başkanlığı tarafından, düzen-
lenen Gençlik Kampına katıldı.
� Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi / Bülten

Kepez Kültür Festivali, her güne özel
farklı etkinliklerle dolu dolu devam
ediyor. Kepez Belediyesi’nin düzen-

lediği festival, ‘Yeşilçam Sinema Günü’ ile
Antalyalıları bir araya getirdi. Dokuma
Park’ta yıldızların altında, açık havada

düzenlenen sinema
günü, kent sakinlerine
unutulmaz bir deneyim
sundu. Eski sinema sa-
lonlarının nostaljik ve
samimi havasının yeni-
den yaşatıldığı etkinlik,
katılımcıları adeta geç-
mişe götürdü. Yeşilçam
Sinema Günü, sadece
sinemaseverleri değil,
aynı zamanda her yaş-
tan Antalyalıyı ortak bir
değerde buluşturdu. Yıl-
dızların altında bir ara-
ya gelen sinemaseverler,
Türk sinemasının efsa-
ne filmi ve unutulmaz
oyuncularıyla nostaljik
bir yolculuğa çıktı.

Kepez Belediyesi, Yeşil-
çam Sinema Günü ile
Türk sinemasının de-
ğerlerini genç kuşaklara

aktararak, toplumsal hafızayı canlı tutmayı
amaçlıyor. Bu etkinlik, Türk sinemasının
köklü mirasını geleceğe taşıyarak kültürel
bağları güçlendiriyor ve sinema sanatının
değerini her yaştan izleyiciye yeniden ha-
tırlatıyor. � Kepez Belediyesi / Bülten

K
epez ilçesin-
de değişim ve
dönüşüm hiz-

metleri hız kesme-
den devam ediyor.
Kepez Belediyesi,
değişim ve dönü-
şüm projesiyle her
hafta bir mahallenin
yol, temizlik ve park-
la ilgili eksikliklerini
gideriyor. Bu hafta
üç yatırımcı müdür-
lüğün aynı anda çalışma yaptı-
ğı yer Habibler Mahallesi oldu.

Park ve Bahçeler Müdürlüğü,
vatandaşların taleplerini dik-
kate alarak, mahallenin en eski
parkının cehresini tadilat çalış-
masıyla değiştirdi. Yapım ekip-
leri, 3 bin175 metrekare alanı
kapsayan Şelale Parkı’nın eko-
nomik ömrünü tamamlayan
bahçe mobilyaları, çocuk oyun
parkı, spor aletleri, yürüyüş
yolları ve yeşil dokusunu sil
baştan yeniledi. Bakım ve ona-
rımla park hem güzelleştirildi
hem de güvenli hale getirildi.

YOL, PARK VE 
TEMİZLİK HİZMETİ

Fen İşleri Müdürlüğü ise silinen
yol çizgilerini yeniledi, bordür
taşlarını boyadı. Yolların onarım
ihtiyacı duyulan noktalarında
asfalt yama çalışması yapılır-
ken, kaldırımların bozulan bö-
lümleri tamir edildi. Temizlik
İşleri Müdürlüğü de, arazöz ve
süpürge aracı eşliğinde ma-
hallenin sokaklarını suyla te-
mizledi. Çöp konteynerleri ilaç-
lı suyla yıkandı. Mahalledeki
üzeri açık yağmur suyu tahliye
kanallarında bitki ve çöp te-
mizliği yapıldı.

KOCAGÖZ 
HİZMETLERİ 

KOORDİNE ETTİ

Başkan Mesut Kocagöz,  bü-
rokratlarıyla mahalleyi ziyaret
ederek, üç yatırımcı birimin ça-
lışmalarını koordine etti. Elleri-
ni sıktığı, halini hatırını sorduğu
belediye çalışanlarına kolay-
lıklar dileyen Başkan Kocagöz,
yapılan çalışmaları dikkatli bir
şekilde inceledi, gördüğü ek-
siklerin giderilmesini istedi.

İnceleme sonrası bir açıklama
yapan Kocagöz, Habibler Ma-

hallesi’nin bugüne kadar hak et-
tiği hizmeti alamadığını hatırlattı.

“HALKIMIZA 
LAYIK OLMAYA 
ÇALIŞIYORUZ”

Mahallede, hizmet değişimi ve
dönüşümü başlattıklarını ak-
taran Kocagöz, açıklamasında
şunları kaydetti: “Park ve Bah-
çeler, Temizlik ve Fen İşleri Mü-
dürlüğümüzle Habibler Mahal-
lemizde sahadaydık. Üç mü-
dürlüğümüzün ekipleri, mahal-
le sakinlerimizin, muhtarımızın
hizmet beklentilerini karşıladı.
Yol, park, kaldırımlarda yaşanan
sıkıntıları bakım ve onarım ça-
lışmasıyla giderildi. Mahalle-
mizin en eski parkını, bakım ve
onarımla yeniledik. Yol ve kal-
dırımların bozulan noktalarını
tamir ettik. Yolları, kaldırımları yı-
kadık. Halkımıza layık olmaya
çalışıyoruz. Hizmette tam yol
ileri, diyoruz. Habibler ve diğer
mahallelerimizde yaşamı, mo-
dern şehircilik hizmetlerimizle
daha konforlu hale getireceğiz.
Vatandaşlarımıza hak ettiği hiz-
meti verebilmek için yol arka-
daşlarımla mesai kavramı ol-
maksızın çalışıyoruz. Kepez’in,
mahallelerini değiştirmeye,
dönüştürmeye; hizmetleri-
mizle vatandaşlarımızın yü-
zünü güldürmeye devam ede-
ceğiz” dedi.

MUHTAR KINAY,
HİZMETLERDEN

MEMNUN

Yapılan hizmetlerden memnun
olan Habibler Mahalle Muhtarı
Bekir Kınay,  “Mesut Başkanı-
ma ve ekibine hizmetlerinden
dolayı teşekkür ederim. Ha-
bibler Mahallesi’nin kuruldu-
ğu günden beri ilk kez bir par-
kı baştan sona yenilendi” diye
konuştu.   
� Kepez Belediyesi / Bülten

İçme suyu krizine son
Antalya Büyükşehir Belediyesi, özellikle kurak ge-
çen yaz aylarında içme suyu problemlerinin ya-
şandığı Gazipaşa’nın Zeytinada ve Gökçebelen
Mahallelerinde sondaj çalışması gerçekleştiriyor.

İzciler kampta buluştu
Büyükşehir Belediyesi İzcileri Akseki ilçesi Süleymaniye Mahallesi’nde kamp yaptı. 4 günlük kamp süresince doğa ile iç içe zaman geçiren Bü-
yükşehir izcileri, çeşitli etkinlikler yaparak temel izcilik becerilerinin yanı sıra çevre bilinci, özgüven ve doğada yaşam konusunda da eğitim aldı.

Kepez'de Yeşilçam rüzgarı 
Kepez Belediyesi, ‘Yeşilçam Sinema Günü’ ile Antalyalıları, her hafta Dokuma
Park’ta, yıldızların altında Türk sinemasının unutulmaz filmleriyle buluşturuyor.  

Kepez’e değişim başladı
Kepez Belediyesi, yatırımcı birimlerinin
hizmetleriyle Habibler Mahallesi’nde de-
ğişim ve dönüşümü başlattı. Hizmetleri
yerinde koordine eden Başkan Mesut Ko-
cagöz, “Hizmette tam yol ileri” dedi.



7Çarşamba 28 Ağustos 2024GÜNDEM



8Çarşamba 28 Ağustos 2024 İLANLAR

1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacaktır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama Fab-
rikası Bünyesinde çalıştırılacak
E sınıfı ehliyet sahibi şoför alımı
yapılacak. Başvurunun 
bizzat ya da telefon ile 
yapılması gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
Yetkili Otomobil Bakım Onarım
Servisinde Çalışmak Üzere;
Mekaniker Usta
Kaporta Ustası
Boya Ustası
Trim Ustası
Odacı
Mekanik Servis Danışmanı
Hasar Servis Danışmanı
Mekanik Atölye Formeni
Kaporta Boya Formeni
alınacaktır.
Gsm: 0532 746 88 04

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

Ön sahada çalışacak
akaryakıt satış görevlisi 
çalışma arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen yapılması 
rica olunur.
Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.
Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

Ön muhasebe ve excel ve
sosyal medya kullanabilen

bayan eleman aranıyor.

Müracaatlar yüzyüze
yapılacaktır.

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi
yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

�Alüminyum doğrama
� Cam cephe
� Plastik Doğrama
� Kompozit
� Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

�Alanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
� Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

�Alanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
� Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

� İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
� Tecrübeli/tecrübesiz,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.
Alanyum AVM yönetimine

bayan sekreter aranmaktadır.

Müracaatların şahsen
Alanyum AVM Yönetimine

yapılması rica olunur.

Tel: 0 242 515 0315

Kurumumuza ait 2006
model, 07 NM 848 plakalı,
179.690 km’de olan Doblo
Combi 1.9 M.Jet tipi, çelik
grisi renginde Fiat Doblo
marka aracımız satılıktır. İlgi-
lenenlerin 29.07.2024 tari-
hine kadar odamıza teklif
vermeleri rica olunur.

ALANYA 
PAZARCILAR VE 

MANAVCILAR ODASI 
BAŞKANLIĞINDAN 

BİLDİRİLMİŞTİR
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL

2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL

3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı

4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı

5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı

5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER
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SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Fenerbahçe 5 2 1 0 8 2 7
2.Eyüpspor 3 2 1 0 6 2 7
3.Beşiktaş 2 2 0 0 6 2 6
4.Galatasaray 2 2 0 0 4 2 6
5.Başakşehir 2 1 1 0 5 3 4
6.Sivasspor 3 1 1 1 2 2 4
7.Antalyaspor 3 1 1 1 5 5 4
8.Ç.Rizespor 2 1 1 0 3 2 4
9.Göztepe 3 0 3 0 3 3 3
10.Gaziantep FK 2 1 0 1 1 1 3
11.Samsunspor 2 1 0 1 1 2 3
12.Konyaspor 3 1 0 2 5 7 3
13. Bodrumspor 3 1 0 2 4 6 3
14.Kasımpaşa 3 0 2 1 5 6 2
15.Alanyaspor 3 0 2 1 4 6 2
16.Trabzonspor 1 0 1 0 0 0 1
17.Hatayspor 3 0 1 2 4 6 1
18.Adana Demir 3 0 1 2 3 5 1
18.Kayserispor 1 0 0 1 1 2 0

TRENDYOL SÜPER LİG 4. HAFTA
30 Ağustos Cuma
Fenerbahçe 21:00 Alanyaspor
31 Ağustos Cumartesi
Ç.Rizespor 19:15 Kasımpaşa
Konyaspor 19:15 Kayserispor
Adana Demir 2145 Galatasaray
Göztepe 21:45 Bodrumspor
01 Eylül Pazartesi
Eyüpspor 19:15 Trabzonspor
Başakşehir 19:15 Antalyapor
Beşiktaş 21:45 Sivasspor
Hatayspor 21:45 Samsunspor

TRANSFER GÜNDEMİ

Trabzonspor transferde Braga'da for-
ma giyen Serdar Saatçı'nın peşinde..

Trabzonspor, Rayyan Baniya'nın satın
alma opsiyonuyla beraber Palermo'ya ki-
ralandığını açıkladı..

Trabzonspor, Taxiarchis Fountas ile
yollarını ayırdı.. 

Trabzonspor, Josh Brownhill için 4
milyon euro teklif etti..

Eyüpspor, en son Ç.Rizespor'da forma
giyen İngiliz rta saha Jonjo Shelvey'i
transfer etmek istiyor..

Eyüpspor Teknik Direktörü Arda Tu-
ran, Galatasaray forması giyen Metehan
Baltacı'yı tekrar kiralamak istiyor.. 

Göztepe, 20 yaşındaki Brezilyalı on nu-
mara Victor Hugo 'yu transfer etmek is-
tiyor..

Fenerbahçe’den Sofyan Amrabat'a
resmi teklif yaptı..

Fenerbahçe, transfer penceresinin
kapanmasının ardından İrfan Can Kah-
veci'ye yeni sözleşme teklif edecek.. 

Beşiktaş'ta 31 yaşındaki Oğuzhan
Özyakup, futbolu bırakma kararı aldığını
açıkladı.. 

Muşspor, geçtiğimiz sezon Karaca-
bey Belediyespor forması giyen orta
saha Tuğkan Kamışoğlu ile anlaştığını
duyurdu..

Serik FK, Beşiktaş altyapısından yeti-
şen 2006 doğumlu kaleci Yusuf İslam Atay
ile 3 yıllık sözleşme imzaladığını duyurdu..

Sarıyerspor, geçtiğimiz sezon İs-
kenderunspor forması giyen Mertan
Caner Öztürk ile sözleşme imzaladığını
duyurdu.

Eskişehirspor, Silifke Belediyespor’da
forma giyen 33 yaşındaki savunma oyun-
cusu Cenk Özbey ile anlaşma sağladı.

VOLEYBOL : 20 Yaş Altı Erkek Milli Ta-
kımımız, Sırbistan ve Yunanistan’ın ev sa-
hipliğinde 26 Ağustos-7 Eylül 2024 ta-
rihlerinde düzenlenecek Avrupa Şampi-
yonasında sahaya çıkıyor.. 

BASKETBOL: Fenerbahçe Beko Erkek
Basketbol Takımı, dün yaptığı antren-
manla yeni sezon hazırlıklarına başladı..

BASKETBOL: Türk Telekom'da forma
giyen 2006 doğumlu basketbolcu Kaan
Yarkut, NCAA takımlarından Oregon Sta-
te Beavers ile anlaştı.. 

BASKETBOL: Samsunspor, Basketbol
Ligi'nden çekildi.. 

Süper Lig'de heyecan 4. haftanın açılış mücade-
lesinde Alanyaspor, 30 Ağustos Cuma günü
saat 21.00'de ligin lideri Fenerbahçe'ye konuk ola-

cak. Ev sahbi ekip Fenerbahçe kulübünden Ülker Stad-
yumu Fenerbahçe Şükrü Saracoğlu Spor Komplek-
si’nde oynanacak maçın bilet satışı konusunda açık-
lama yapıldı. 

Alanyaspor tarafarının bin 170 Liraya izleyebileceği
karşılaşmanın bilet satışıyla ilgili açıklamada şöyle de-
nildi:

27.08.2024 Salı günü saat 11.00 itibarıyla Yüksek Di-
van Kurulu, Kongre Üyeleri, Temsilci üyelere; (2 Adet
Bilet)
28.08.2024 Çarşamba günü saat 11.00 itibarıyla Fe-
nerbahçe Kart sahipleri ve Faturalı Fenercell abone-
lerine (1 Adet Bilet)
29.08.2024 Perşembe günü saat 11.00 itibarıyla ge-
nel satışa sunulacaktır.
Biletler transfere kapalı olacaktır.
Satışlar sadece www.passo.com.tr üzerinden alına-
caktır.

Uygulanacak bilet fiyatları aşağıdaki gibidir.
KUZEY-SPOR TOTO TRİBÜNÜ:  900,00 TL
FENERIUM ÜST -MARATON ÜST A-I – BLOK: 1.600,00 TL
FENERIUM ÜST-MARATON ÜST B- H BLOK: 1.700,00 TL
FENERIUM ÜST-MARATON ÜST C-G BLOK: 1.800,00 TL
FENERIUM ÜST-MARATON ÜST D-F BLOK: 2.000,00 TL 
FENERIUM ÜST- MARATON ÜST E BLOK: 2.200,00 TL
FENERIUM ALT AVİS-MARATON ALT A-I BLOK: 3.050,00 TL
FENERIUM ALT AVİS-MARATON ALT B-H –BLOK: 3.500,00 TL
FENERIUM ALT AVİS –MARATON ALT C- G BLOK:  4.150,00 TL
FENERIUM ALT AVİS-MARATON ALT D-F BLOK: 4.750,00 TL
VİP (MARATON ALT- FENERIUM ALT AVİS E BLOK): 14.500,00 TL
MİSAFİR TRİBÜNÜ: 1.170,00 TL

Andora'nın Andorra la Vella şehrinde
Estadi Nacional Stadyumu'nda saat
21.00'de başlayacak müsabakada

Atilla Karaoğlan'ın yardımcılıklarını Ceyhun
Sesigüzel ve Abdullah Bora Özkara yapa-
cak. Müsabakada Çağdaş Altay dördüncü
hakem, Erkan Engin VAR ve Mustafa İlker
Çoşkun AVAR olarak görev yapacak.

FIFA kokartlı hakemimiz Atilla Karaoğ-
lan; Andora'nın UE Santa Coloma ile İz-
landa'nın Vikingur Reykjavik takımları
arasında 29 Ağustos 2024 Perşembe
günü oynanacak UEFA Konferans Ligi
Play-Off ikinci müsabakasını yönetecek.

UEFAdan Atilla
Karaoğlana görev

Alanya'dan tek takımın yer aldığı An-
talya Süper Amatör Küme'de kuralar
çekiliyor. Süper Küme'de 2024-2025

sezonu fikstür çekilişi ASKF Vali Alaaddin
Yüksel Tesislerinde yarın (29 Ağustos Per-
şembe) yapılacak. Çekiliş ASKF yetkilileri
ve kulüp temsilcilerinin katılımıyla ger-
çekleştirilecek. Süper Amatör Lig'de Alan-
ya'dan sadece Avsallarspor yer alıyor.

Öte yandan Avsallarspor'un lige katıla-
mayacağı konusunda endişeler olduğu öğ-
renildi. Kulüp başkanı Hayri Yıldırım'ın lige
katılım ücretini yatırdığı ve Avsallars-

por'un ligde yer alma hakkı bulunuyor. An-
cak Avsallarspor'un maddi sıkıntılar ne-
deniyle ligden çekileceği de gelen haberler
arasında. 

Antalya Süper Amatör Lige katılım baş-
vurusunda bulunan kulüpler:

Ant. Minik Kramponlar
Avsallarspor
Beymelek Belediyespor
Çakallıklıspor
Finike Belediyespor

Gazipaşa Belediyespor
Kaş Belediyespor
Kemer 2020 FK
Kemer Belediyespor
Korkuteli Beledi-
yespor
Muratpaşa Bele-
diyespor
Varsak İltemir
Yatırım

� Ercan
YILDI-
RIM

Antalya Süper Amatör Küme'de 2024-2025 sezonu kura
çekilişi yarın yapılacak. Avsallarspor lige katılıyor mu?

Avsallarspor Kulüp Başkanı Hayri Yıldırım

Antalya Süper Amatör Lig'de yeni sezon kuraları yarın çekilecek

Corendon Alanyaspor taraftarı
cuma günü deplasmanda oyna-
nacak Fenerbahçe maçını tribün-
den bin 110 TL 'ye izleyebilecek.

ALANYASPOR TARAFTARI
BİN 170 TL ÖDEYECEK
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